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INTERPELACJA NR 191 

W wyniku działalności związanej z wykonywaniem mandatu radnego, zgłaszamy interpelację 
w sprawie nieodpłatnego udostępnienia mieszkańcom lodowiska na terenie OSiR 
m. st. Warszawy w Dzielnicy Targówek przy ul. Łabiszyńskiej 20. 

W kilkunastu lokalizacjach na terenie Warszawy wprowadzono, dla mieszkańców, bezpłatną 
ofertą jazdy na lodzie. Wnosimy o przeanalizowanie, czy możemy takie rozwiązanie 
zastosować na Targówku. Na początek prosimy rozważyć chociaż jeden dzień w tygodniu lub 
jakiś przedział czasowy, kiedy wejście na lodowisko będzie bezpłatne. 

Jeżeli nie ma takiej możliwości prosimy o informację, czy możliwe jest obniżenie kosztów 
korzystania z lodowiska dla mieszkańców lub w przyszłości zorganizowanie bezpłatnego 
dzielnicowego lodowiska w innym miejscu. 

Z poważaniem, 


